

SIXTY-THIRD MEETING

*Held at 610 Fifth Avenue, New York, on Friday,
6 September 1946, at 3 p.m.*

President: Mr. O. LANGE (Poland).

42. Official communiqué

The following communiqué was issued by the Security Council after the meeting:

"A closed meeting of the Security Council took place today. The meeting was devoted to the discussion of the draft report to be submitted by the Security Council to the General Assembly. The Security Council will examine a final draft of the report at later meeting. The report will be made public when finally approved by the Security Council and circulated to the Members of the United Nations."

SOIXANTE-TROISIEME SEANCE

*Tenue à 610 Fifth Avenue, New-York, le
vendredi 6 septembre 1946, à 15 heures.*

Président: M. O. LANGE (Pologne).

42. Communiqué officiel

Au cours de sa réunion, le Conseil de sécurité a approuvé le communiqué suivant:

"Le Conseil de sécurité a tenu aujourd'hui une séance à huis-clos consacrée à la discussion du projet de rapport qui doit être remis par le Conseil de sécurité à l'Assemblée générale. Le Conseil de sécurité examinera le projet définitif du rapport au cours d'une séance ultérieure. Le rapport sera rendu public quand il aura été définitivement approuvé et communiqué aux Etats Membres des Nations Unies."